
A Magyar Közgazdasági Társaság 
2025. április 24-i elnökségi ülésének 

jegyzőkönyve 
 

Időpont:  10 óra 
Helyszín:  Az MKT közösségi tere (1053 Budapest, Kecskeméti u. 10–12.) 
 
Jelen vannak az Elnökség részéről: Baksay G., Baráth E., Bischof Zs., Bod P. Á., Hegedüs É., 
Kovács Á., Lengyel Á., Madár I., Mádi Z., Palócz É., Pleschinger Gy., Pongrácz F., Soós G., 
Takáts E. (Webex), Terták E. 
 
A Felügyelőbizottság részéről: Sándorné Kriszt É., Borbély A. (Webex) 
 
A Titkárság részéről: Nagy G. M. 
 
Pleschinger Gy.: Köszönti a megjelenteket és megállapítja a határozatképességet. Köszönet 
mond Bischof Zs.-nak, a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Szervezet elnökének, amiért a megyei 
szervezet a megtakarításaiból hozzájárult az MKT új közösségi terének és irodáinak kialakítási 
költségeihez. Szavazásra bocsátja a napirendet, amely az előzetesen kiküldöttnek megfelelően a 
következő: 

1.  Az MKT 2024. évi beszámolója 
2. Az MKT központi szervezetének és egészének 2025. évi pénzügyi terve 
3. A 63. Közgazdász-vándorgyűlés előkészületei 
4. Egyebek 

 
S z a v a z á s a n a p i r e n d r ő l.  
 
Az elnökség tagjai a napirendet egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 
 
Pleschinger Gy.:  
Rátér az első napirendi pontra, az MKT 2024. évi pénzügyi beszámolójának és a kapcsolódó 
dokumentumoknak a megtárgyalására. Megkéri Hegedüs É. főtitkárt, hogy egészítse ki szóban az 
írásban előzetesen megküldött anyagot. 
 
Hegedüs É.:  
Az elmúlt év szakmai programokról szólva elmondja, hogy a nyíregyházi közgazdász-
vándorgyűlés plenáris és szekcióülésein csaknem 100 szakmai konferenciát, kerekasztal-
beszélgetést szervezett 2024-ben az MKT. E rendezvények csaknem mindegyike visszanézhető a 
YouTube-on és meghallgatható az MKT podcastjában. A YouTube statisztikái szerint csak 2024-
ben 138 videót tett közzé az MKT, és 2024-ben több mint 55 ezren nézték meg e videókat. 
Köszönetet mond e rendezvények szervezőinek, előadóinak és a társaság szponzorainak, amiért 
lehetővé tették e szakmai aktivitást. Tájékoztatja az elnökség tagjait arról, hogy 2024-ben 265 új 
taggal bővült és egy új szakosztállyal, a Felsőoktatási és Továbbképzési Szakosztállyal is 
gazdagodott az MKT. 
 
A gazdálkodás eredményeiről szólva elmondja, hogy a 2024. évben elért összes bevétel 102.081 
eFt volt, az összes ráfordítás pedig 100.683 eFt volt, így a tavalyi évet így összességében 1 millió 
398 ezer forintos pozitív eredménnyel zárta az MKT. Az egyéni tagdíjak enyhén elmaradtak a 
2023. évi értéktől. Bejelenteti, hogy az alapszabályának 20.§ (4) pontja értelmében azokat a 
tagokat, akik több mint három éve nem fizettek tagdíjat, inaktívvá tette a társaság, így az aktív 
taglétszám 3342 főről 2612 főre csökkent. A tagdíjat fizetők aránya ezzel együtt a 2023. évi 
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53,3%-ról 66,3%-ra növekedett. Tájékoztatja az elnökség tagjait arról, hogy a társaságnak 2024-
ben 703 eFt reprezentációsadó-fizetési kötelezettsége keletkezett, miután az összes ráfordításának 
nem 10, hanem 12 százalékát fordította reprezentációra. Úgy véli, hogy odafigyeléssel és 
takarékos gazdálkodással ez az adó megspórolható lenne, ezért kéri a titkárságot arra, hogy a 
jövőben negyedévente tájékoztassa a megyei szervezetek figyelmét arról, hogy hogyan állnak 
időarányosan a reprezentációval. 
 
Bejelenti, hogy a Felügyelőbizottság a múlt héten tárgyalta meg a beszámoló dokumentumait, és 
azokat elfogadásra ajánlja a küldöttgyűlésnek. Nemrégiben lezajlott a könyvvizsgálat az MKT-nál, 
és a könyvvizsgáló a gazdálkodásunkat és a könyvelésünket egyaránt rendben találta. Az MKT 
továbbra is megfelel a civil törvényben előírtaknak, vagyis a közhasznú státuszhoz szükséges 
mutatóknak. 
 
Megköszöni az elnökség tagjainak a munkáját, és kéri, hogy a 2024. évi beszámolót az elnökség 
elfogadásra javasolja a küldöttgyűlésnek. 
 
Pleschinger Gy.:  
Megkéri Sándorné Kriszt É. felügyelőbizottsági elnököt, hogy tájékoztassa az elnökséget az FB 
megállapításairól, észrevételeiről. 
 
Sándorné Kriszt É.:  
Tájékoztatja az elnökséget az FB-ülés tapasztalatairól. Elmondja, hogy visszatérő témaként 
szerepel majd az FB jelentésében a tagdíjfizetési hajlandóság, a végzős fiatalok megtartása, a 
megyei szervezetek mentorálásának szükségessége. Ezen felül a gondos pénzügyi tervezés 
fontosságára hívja majd fel az FB a megyei szervezetek figyelmét. A reprezentáció kapcsán 
hangsúlyozza, hogy a Felügyelőbizottság javasolja, hogy szigorúan csak az MKT szakmai 
programjaihoz kapcsolódó reprezentációs költségekkel tervezzenek a megyei szervezetek. Illetve 
az FB javasolja azt is, hogy amennyiben az MKT egésze 2025-ben túllépi az adómentesen 
nyújtható reprezentációs keretet, úgy a fizetendő reprezentációs adó arányosan legyen 
visszaosztva a saját keretüket túllépő megyei szervezetekre. 
 
Pleschinger Gy.:  
Köszöntjük a tájékoztatást és a javaslatokat. 
 
 
Takáts E.:  
Javasolja, hogy a reprezentációs keret túllépése esetén a megyei szervezeteknek ne csak ki kelljen 
fizetniük az arányos adót, hanem részletes beszámolót írjanak arról, hogy mikért lépték túl a 
keretet, és milyen lépéseket tesznek azért, hogy ez helyreálljon. 
 
Borbély A.: 
Fontosnak érzi a taglétszám bővítését. Javasolja, hogy az Ifjúsági Bizottság alakítson valamiféle 
MKT-s alumni szervezetet, hogy azok az egyetemi hallgató tagok, akik diplomáznak, maradjanak 
tagjai az egyesületnek. 
 
Hegedüs É.:  
Megköszöni az elhangzott javaslatokat, amelyeket elnökségi javaslataként befogad az elnökségi 
beszámolóba és a jövő évi tervbe. 
 
Pleschinger Gy.:  
Szavazásra bocsátja az előterjesztést. A határozati javaslat a következő: 
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A Magyar Közgazdasági Társaság elnöksége az MKT 2024. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót 
megtárgyalta. A 2024. évi mérleget az eszközök és források egyező, 118 millió 667 ezer forintos 
összegével, eredménykimutatását pedig 1 millió 398 ezer forintos pozitív eredményével, az 
elhangzott szóbeli javaslatokkal kiegészítve elfogadásra javasolja a küldöttgyűlésnek. 
 
S z a v a z á s (ellenpróbával: ki szavaz nemmel és ki tartózkodik) 
 
Az elnökség tagjai a határozati javaslatot egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
elfogadták. 
 
Pleschinger Gy.:  
Kimondja az elnökség határozatát: Az MKT elnökségének 1/1/2025.04.24. sz. határozata: A Magyar 
Közgazdasági Társaság elnöksége az MKT 2024. évi gazdálkodásáról szóló beszámolót megtárgyalta. A 2024. 
évi mérleget az eszközök és források egyező, 118 millió 667 ezer forintos összegével, eredménykimutatását pedig 1 
millió 398 ezer forintos pozitív eredményével, az elhangzott kiegészítésekkel együtt elfogadásra javasolja a 
küldöttgyűlésnek. 
 
Pleschinger Gy.:  
Javasolja, hogy az elnökség határozatban mondjon köszönetet az MKT támogatóinak, 
szponzorainak, amiért támogatásukkal az elmúlt évben is biztosították a forrásokat az MKT 
működéséhez és szakmai programjainak megvalósításához. 
 
S z a v a z á s (ellenpróbával: ki szavaz nemmel és ki tartózkodik) 
 
Az elnökség tagjai a javaslatot egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 
 
Pleschinger Gy.:  
Kimondja az elnökség határozatát: Az MKT elnökségének 2/1/2025.04.24. sz. határozata: A Magyar 
Közgazdasági Társaság elnöksége köszönetét fejezi ki a társaság támogatóinak, szponzorainak, amiért 2024-ben 
is biztosították a forrásokat a társaság működéséhez és szakmai programjainak megvalósításához. 
 
Pleschinger Gy.:  
Rátér a 2. napirendi pontra, az MKT 2025. évi pénzügyi tervének megtárgyalására. Felhívja a 
figyelmet arra, hogy az alapszabály értelmében az országos titkárság költségvetésének elfogadása 
az elnökség hatáskörébe tartozik, míg az MKT egészének a pénzügyi tervéről a küldöttgyűlés 
dönt majd. Ennek megfelelően a napirendi pont végén két körben szavaz az elnökség. Megkéri 
Hegedüs É. főtitkárt, hogy tegyen szóbeli kiegészítést az írásban megküldött előterjesztésekhez. 
 
Hegedüs É.:  
Elmondja, hogy a Magyar Közgazdasági Társaság 2025. évi összes tervezett bevétele 74.017 eFt, 
az összes tervezett kiadás 69.902 eFt. Az MKT központi szervezetének és megyei szervezeteinek 
bankszámláin 2024. december 31-én 37.383 eFt (ezen belül a fővárosi szervezetnél 23.628 eFt) 
volt. A megyei szervezetek megtakarításai, befektetési 39.420 eFt-ot tettek ki 2024. december 31-
én. Tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy az irodabérleti díj és a kapcsolódó rezsikiadások 
tekintetében lényegesen alacsonyabb összeggel lehetett tervezni az elmúlt évek bérleti díjainál, 
köszönhetően annak, hogy az ELTÉ-n az irodabérleti díj lényegesen alacsonyabb az előző 
székhelyünk bérleti díjánál. Ugyanezen okból nem kellett idén már külön üzemeltetési és 
rezsiköltségekkel sem számolni, az új székhelyünkön az alacsonyabb irodabérleti díj tartalmazza 
ezeket is. Reprezentációra, rendezvényekhez kapcsolódó cateringszolgáltatásokra 6.064 eFt-ot 
tervez 2025-re az MKT, ez az összes tervezett kiadás 8, 8 százaléka. Hangsúlyozza, hogy figyelni 
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kell arra, hogy az év egészében az MKT ne lépje át az összes kiadás vagy bevétel 10 százalékát, 
ellenkező esetben ismét reprezentációsadó-fizetési kötelezettsége keletkezik a társaságnak. 
Fontosnak érzi, hogy a megyei szervezetek reprezentáció címén kimondottak csak a szakmai 
rendezvényeikhez kapcsolódó cateringkiadásokra költsenek. Bejelenti, hogy a Titkárság 
munkatársainál az inflációra tekintettel 8 százalékos bérfejlesztéssel kalkulál az idei terv. 
Mindezekre tekintettel kéri az elnökséget, hogy az MKT országos titkárságának 2025. évi 
pénzügyi tervét fogadja el, az MKT egészének 2025. évi pénzügyi tervét pedig javasolja 
elfogadásra a küldöttgyűlésnek. 
 
Pleschinger Gy.:  
Mielőtt vitára bocsátaná a 2025. évi pénzügyi tervet, elmondja, hogy több megyei szervezetnél a 
kiadási oldalon, rendezvények híján a költés gyakorlatilag nulla, nem egy megyei szervezetnél 
majdhogynem csak az éves bankköltséggel egyenlő. Felhívja a figyelmet arra, hogy a tagdíjakat 
nem azért szedi be az MKT, hogy felhalmozza vagy befektesse, hanem hogy a tagokra költse, 
elsősorban helyben, a megyékben szervezendő szakmai rendezvényekkel kapcsolatos kiadások 
formájában. Tájékoztatja az elnökség tagjait arról, hogy a tagdíjat fizetők számát tekintve a tavalyi 
egész éves adat 80 százalékán áll most az MKT, ami időarányosan rendben van. A beszedett 
tagdíjak összegét nézve pedig már jócskán a tavalyi éves összes tagdíjbevétel fölött jár a társaság. 
Úgy véli, hogy az elnökségnek továbbra is feladata, hogy a megyei szervezetek bevonásával, velük 
együttműködve valahogy segítsen életet lehelni az MKT vidéki szervezeteibe – vagy akár 
újragondolni az MKT országos struktúrájának jövőjét. 
 
Sándorné Kriszt É.: 
Bejelenti, hogy az FB is támogatja a megyei szervezetek működését segítő mentori rendszer 
kialakítását. Hangsúlyozza, hogy az egyéni tagdíjak mellett a jogi tagdíjakra is figyelmet kell 
fordítani, és hogy fontos lenne, hogy a vezető gazai nagyvállalatok a gazdasági súlyuknak 
megfelelően támogassák az MKT-t. Összességében az FB reálisnak látja a költségvetést, és 
elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 
Takáts E.:  
Úgy látja, hogy a probléma az, hogy ugyan forrás van bőven a megyei szervezeteknél, ugyanakkor 
a többségük nem aktív. 
 
Bischof Zs.:  
Megyei szervezeti elnökként javasolja, hogy a következő elnökségi ülésen legyen külön napirendi 
pont a megyei szervezetek helyzete, aktivitása. 
 
Soós G.: 
Egyetért Bischof Zs. javaslatával. 
 
Mádi Z.:  
Úgy látja, hogy az alapprobléma az, hogy a megyei szervezetek kiürülnek, és ezt a covid 
felgyorsította. A kérdés, hogy meg tud-e fordulni ez a folyamat, vagy újra kell gondolni a megyei 
szervezeti struktúrát. 
 
Pleschinger Gy.:  
Szavazást rendel el két körben. Először arról kérdezi az elnökséget, hogy elfogadja-e az MKT 
országos titkárságának 2025. évi pénzügyi tervét? 
 
S z a v a z á s (ellenpróbával: ki szavaz nemmel és ki tartózkodik) 
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Az elnökség tagjai a javaslatot egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 
 
Pleschinger Gy.:  
Kimondja az elnökség határozatát: Az MKT elnökségének 3/1/2025.04.24. sz. határozata: a Magyar 
Közgazdasági Társaság elnöksége az MKT Országos Titkárságának 2025. évi pénzügyi tervét 66 millió 443 
ezer forintos tervezett bevétellel és 61 millió 780 ezer forint tervezett kiadással elfogadta. 
 
Pleschinger Gy.:  
Szavazást rendel el az MKT egészének 2025. évi pénzügyi tervéről. Kéri az elnökséget, hogy az 
előterjesztést elfogadásra javasolja a küldöttgyűlésnek. 
 
S z a v a z á s (ellenpróbával: ki szavaz nemmel és ki tartózkodik) 
 
Az elnökség tagjai a javaslatot egyhangúlag, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadták. 
 
Pleschinger Gy.:  
Kimondja az elnökség határozatát: Az MKT elnökségének 4/1/2025.04.24. sz. határozata: a Magyar 
Közgazdasági Társaság elnöksége az MKT egészének 2025. évi pénzügyi tervét 74 millió 17 ezer forint tervezett 
bevétellel és 69 millió 902 ezer forint tervezett kiadással elfogadásra javasolja a küldöttgyűlésnek. 
 
Pleschinger Gy.:  
Rátér rá a következő napirendi pontra, a veszprémi 63. Közgazdász-vándorgyűlés előkészületeire. 
A konferenciát 2025. szeptember 4-5-én, csütörtökön és pénteken tartja a Pannon Egyetemen az 
MKT, a tavalyival megegyező struktúrában. vagyis a konferencia csütörtökön délelőtt 10 órakor a 
nyitó plenáris üléssel kezdődik, és péntek délután a záró plenáris üléssel zárul majd. Plenáris 
előadónak az MKT felkéri Varga Mihály jegybankelnököt, Nagy Márton nemzetgazdasági 
minisztert, veszprémiként Navracsics Tibort, valamint a Költségvetési Tanács, az Állami 
Számvevőszék és az MKIK elnökét is. Bejelenti, hogy csütörtök délután és pénteken délelőtt 
összesen 4 idősávban, 4 teremben fut párhuzamosan a program, tehát 16 szekciónak tud helyet 
biztosítani a helyszínen a konferencia. A többi szekciót – ahogyan tavaly is – előzetesen rögzíti és 
a konferencia kezdetekor teszi közzé az MKT. Tájékoztatja az elnökség tagjait, hogy a helyi 
szervezési feladatokat és a regisztráció lebonyolítását a Pannon Egyetem rendezvény- és 
konferenciaszervező cége vállalja magára, a szervezésben pedig az MKT segítségére lesz az 
egyetem mellett a Veszprém Vármegyei Kereskedelmi és Iparkamara, valamint a Veszprémi 
Önkormányzat is. A tavalyi tapasztalatok és visszajelzések alapján a szállásfoglalást idén sem 
vállalja magára a társaság, az a résztvevők feladata lesz. Az MKT csak az előadóknak, a 
határainkon túli testvérszervezetektől érkező vendégeknek, és az Ifjúsági Bizottság részéről 
érkező, mintegy 30 egyetemistának foglal szállást előzetesen. A kísérő programok kapcsán 
elmondja, hogy a konferenciát megelőző este, 4-én az MKT veszprémi szervezete fakultatív 
jelleggel szervez egy önköltséges borkóstoló, ráhangoló rendezvényt azoknak, akik már előző este 
megérkeznek. A gálavacsora csütörtökön este lesz a Veszprém Arénában. Itt a sztárfellépő a 
tervek szerint Litkai Gergely lesz. 
 
Takáts E.:  
Központi témának a geopolitikai kihívásokat javasolja: a nyitott gazdaság helyzetét a változó 
világgazdasági környezetben. 
 
Hegedüs É.:  
Egyetért Takáts E.-vel, az alkalmazkodás fontosságát hangsúlyozza a témák között. 
 
Baráth E.:  
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Javasolja, hogy Navracsics Tibortól az uniós pénzekről kérjen előadást az MKT. 
 
Hegedüs É.:  
Fontosnak érezné egy kicsit orientálni, tematizálni a szakosztályok munkáját abban a tekintetben, 
hogy milyen szekciókat szervezzenek a vándorgyűlésre. 
 
Baksay G.:  
A magánszektorból, az üzleti szférában lenne jó egy tekintélyes előadó. 
 
Terták E.:  
Plenáris előadónak javasolja Varró Lászlót, a Shell alelnökét, Palotai Dánielt, az IMF ügyvezető 
igazgatóját és Farkas Ádámot, az Európai Bankfelügyeleti Hatóság korábbi főigazgatóját. 
 
Pleschinger Gy. 
Megköszöni a javaslatokat, és rátér az Egyebek napirendi pontra. Tájékoztatja az elnökségi tagjait 
arról, hogy az MKT február végén egy sikeres konferencia keretében együttműködési 
megállapodást írt alá a Nyíregyházi Egyetemmel is. A megállapodás célja, hogy hidat képezzen az 
egyetem, a helyi vállalkozói közösség és a civil szféra között, hozzájárulva az egyetemen 
megtermelt tudás hasznosulásához a város és a vármegye gazdasága javára.  
 
Beszámol arról is, hogy a közelmúltban sikeresen lezajlott a Közgazdasági Diákolimpia országos 
döntője a Metropolitan Egyetemen. A döntőt egy trefortos diák nyerte, a zsűriben ott volt Bod P. 
Á. alelnök, Kocziszky György, a METU rektora és Dombi Ákos, az ELTE tanszékvezetője. Erős 
mezőnnyel zajlott az idei verseny: a felhívására összesen mintegy 30 település 64 középiskolájából 
jelentkeztek a közgazdaságtan iránt érdeklődő középiskolás diákok. Az országos döntőbe végül 
30 diák jutott be – nekik ehhez 96 százalékos eredményt kellett elérniük, vagyis a 25 kérdésből 
legalább 24-re helyes választ kellett adniuk. Ez az eddigi legmagasabb ponthatár a verseny hazai 
történetében! A verseny első öt helyezettje képviselheti hazánkat augusztus közepén a 
görögországi Olümpiában, a verseny angol nyelvű nemzetközi döntőjében – az ő útiköltségük és 
szállásuk egy komolyabb költségtétel lesz, erre igyekszik célzottan támogatókat szerezni az MKT. 
Azon véleményének ad hangot, hogy a verseny nemzetközi szinten sajnos nagyon rossz irányt 
vett az elmúlt egy-két évben. A cseh jogtulajdonosok hozzáállása számos kivetnivalót hagy maga 
után, ami a transzparenciát és a partneri együttműködést illeti, és mindezt súlyosbítja, hogy a 
konkrét szervezési feladatokat görög fiataloknak szervezték ki, ő mentalitásukkal pedig igen nehéz 
bármit is szervezni. Éppen ezért elkezdett dolgozni azon, hogy az egyre elégedetlenebb szlovák és 
bosnyák kollégákkal elindítson az MKT egy saját kelet-közép-európai közgazdasági vetélkedőt 
középiskolásoknak, transzparens módon és igazi partneri együttműködéssel. 
 
Bejelenti, hogy amikor az MKT elnöke lett, az egyik első nagy rendezvény egy V4+ Románia 
befektetői fórum volt az Akadémián, az öt ország jegybanki alelnökeinek és pénzügyminiszter-
helyetteseinek a részvételével. Szeretne még egy ilyen fórumot megszervezni június közepén 
Budapesten. Ennek a szervezés elkezdődött, mind az öt országból vannak már pozitív 
visszajelzések.  
 
Tájékoztatja az elnökség tagjait arról, hogy a Fiatal Közgazdászok Országos Találkozójának idén 
ősszel Eger ad majd otthont. Megkéri a Heves Megyei Szervezetünk titkárát, Soós G.- t és az 
Ifjúsági Bizottság elnökét, Lengyel Á.-t, hogy számoljanak be az előkészületekről. 
 
Soós G.: 
Bejelenti, hogy a rendezvénynek az Eszterházy Károly Katolikus Egyetem ad helyszínt, október 
17-én, pénteken. 
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Lengyel Á.:  
Köszöni a Heves Megyei Szervezetnek és az Eszterházy Károly Katolikus Egyetemnek is a 
pozitív, támogató hozzáállást. Beszámol arról, hogy az MKT IB felvette a kapcsolatot a Romániai 
Magyar Közgazdász Társaság ifjúsági szervezetével, a RIF-fel. Ennek keretében az MKT IB 
részéről 10 fiatal vett részt vendégként a közelmúltban Erdélyben, az Efikoton, és 10 fiatal 
érkezik majd a RIF részéről vendégként az októberi, egri FIKOT-ra. Tájékoztatja az elnökség 
tagjait arról is, hogy míg vidéken például Debrecenben, Egerben, Szegeden vagy Zalaegerszegen 
nagyon aktív ifjúsági szervezete van az MKT-nak, addig a budapesti egyetemeken nem sikerül az 
ifjúsági szervezetek újraindítása, aktivizálása. 
 
Terták E.:  
Felhívja a figyelmet arra, hogy jó lenne javaslatokat gyűjteni azzal kapcsolatban, hogy kiket 
szeretne idén jutalmazni, díjazni az MKT. 
 
Pleschinger Gy.: : 
Miután további kérdésre, hozzászólásra nem jelentkezik senki, az ülést bezárja. Bejelenti, hogy az 
éves küldöttgyűlést május 23-án, pénteken 11 órakor tartja az MKT a Kossuth Klubban. 
 
 
Budapest, 2025. április 25. 
 
 
Készítette: Nagy Gábor Miklós titkárságvezető 


